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Interpelacja

Szanowny Panie Prezydencie,

Zwracam się do Pana w sprawie taboru wykorzystywanego do obsługi linii
autobusowych nr 182 i 482. Linie te zapewniają komunikację wielu dużych osiedli z centrum
miasta. Niestety szczególnie w godzinach szczytu autobusy są przepełnione, panuje duży
ścisk, utrudniona jest także w związku z tym wymiana pasażerów na przystankach.
Mieszkańcy zbierają podpisy pod apelem o skierowanie na linie 182 i 482 autobusów
przegubowych co poprawiłoby komfort podróży i zachęciło więcej osób do korzystania z
komunikacji.

Zwracam się do Pana z prośbą o rozważenie możliwości skierowania na ww. linie
autobusów o większej pojemności (przegubowych) w celu umożliwienia podróżowania
komunikacją w bardziej komfortowych warunkach większej liczbie osób.

Z góry dziękuję za pozytywne rozpatrzenie mojej prośby.

Z poważaniem
Łukasz Sęk


